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Tisztelt Elnök Úr !

Az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 121 . § (1 )
bekezdése alapján interpellációt kívánok benyújtani Szijjártó Péter külgazdasági é s
külügyminiszter úrhoz :

„Miért nem állapodott meg a magyar kormány New York Állammal a CEU zavartala n
m űködése érdekében?” címmel.

Tisztelt Miniszter úr !

Az Orbán-kormány példátlan támadást intézett a magyar fels őoktatás autonómiája ellen .
Hazánk és Európa egyik legmagasabban jegyzett oktatási intézményét akarjá k
ellehetetleníteni egy elfogadhatatlan gyű löletkampány keretében .

A Fidesz-kormány olyan törvényi feltételeket támasztott, amelynek egyértelm ű célja, hogy a
Soros György által létrehozott Közép-európai Egyetemet elüldözzék az országból . A lex-CEU
ellen a tudományos világ legjelesebb képvisel ői emelték fel a hangjukat, és a Magyar
Tudományos Akadémia is határozottan tiltakozott a törvény ellen . Szándékosan
teljesíthetetlen feltételeket támasztottak az intézménnyel szemben, és olyan törvényt hoztak ,
amely súlyosan sérti a magyar felsőoktatás függetlenségét .

A Liberálisok szerint a CEU ellehetetlenítésére tett kísérlet méltatlan az XXI . századi ,
európai, demokratikus Magyarországhoz .

A Central European University május 15-i közleménye szerint „április 13-án magas rangú
magyar tisztviselők küldöttsége látogatta meg a CEU amerikai oktatási helyszínét a Ne w
York állambeli Bard College-ban, és megbeszéléseket tartottak a CEU vezetőségével. A
megbeszéléseken New York Állam Oktatási Hivatalának képvisel ői is részt vettek.” A CEU a
találkozót követően leszögezte: biztosak benne, hogy az intézmény „maradéktalanul teljesít i
a lex CEU amerikai oktatási tevékenységet el ő író feltételét” .

A kormányzati portálon errő l a látogatásról nem található bejegyzés . Szeretném megtudni ,
pontosan kik vettek részt ezen a találkozón és mi hangzott el a CEU jövőjével kapcsolatban .
Szeretném megtudni, hogy az oktatási intézmény valóban teljesítette-e a törvényi el ő írásokat
annak érdekében, hogy folytathassa működését Budapesten . Szeretném megtudni, hogy a
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CEU New York-i kampusza megfelel-e azoknak a követelményeknek, amelyek lehetővé
teszik, hogy a Közép-Európai Egyetem amerikai diplomát adhasson diákjainak Budapesten .

Tisztelt Miniszter úr! Miért nem állapodott meg a magyar kormány New York Állammal a z
iskola zavartalan működése érdekében? Magyarország egyik legjobb egyetemének jövőjét
játszhatják el . Bizonytalanságban tartják az egyetem diákjait és tanárait is, holott lassan itt a
nyári szünet, és az egyetem polgárainak tudniuk kell, mi vár rájuk szeptembert ől . Már csak a
magyar kormányon múlik, mi lesz az iskolával . Kérem, mondja el, mit terveznek a CEU-val .
Miért és meddig húzzák még az id ő t?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2018 . 06 . 12 .
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